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Z Á P I S   

z 9. jednání Výboru pro veřejnou správu, evropské fondy  
a protikorupční opatření ZHMP  

 

konaného dne 16. 11. 2011 
 
 
 
Přítomni: 

 

Členové výboru: 

Ing. Gabriela Kloudová, MBA (předsedkyně) 
Mgr. Jiří Dienstbier (místopředseda) 
Ing. Karel Březina 
Josef  Nosek 
Radek Lohynský 
RNDr. Tomáš Hudeček, Ph.D. 
JUDr. Lubomír Ledl 
Ing. Eva Vorlíčková 
Mgr. Bohdan Frajt (tajemník) 
 
Přizvaní: 
Petr Dolínek (Rada HMP) 
Ing. Irena Ondráčková (ředitelka OKC MHMP) 
Mgr. Patricia Tiso Ferulíková (ředitelka FEU MHMP) 
 
  
Omluveni: 
JUDr. Helena Chudomelová (místopředsedkyně výboru) 
Aleksandra Udženija (Rada HMP) 
Ing. Martin Trnka (ředitel MHMP) 
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P r o g r a m  : 
 

1) Projednání projektů  4. výzvy Operačního programu Praha -  Adaptabilita   
 

2) Aktuální informace k oblasti politiky soudržnosti v období 2014 -2020 
 

3) Projednání zprávy o činnosti výboru za uplynulé období 
 

4) Různé 
 
 
Předsedkyně výboru Ing. Gabriela Kloudová, MBA přivítala členy výboru a přizvané členy 
Rady HMP a zaměstnance Magistrátu HMP. Program 9. jednání výboru byl schválen beze 
změn. Ověřovatelem tohoto zápisu byl na návrh předsedkyně výboru odsouhlasen člen Rady 
HMP Radek Lohynský. 
 
Zápis z 8. jednání výboru byl schválen bez připomínek. Následně bylo přistoupeno  
k projednávání jednotlivých bodů programu. 
 
 
Bod 1. 
Projednání projektů  4. výzvy Operačního programu Praha -  Adaptabilita   
 
Předsedkyně výboru předala slovo radnímu Petru Dolínkovi, který přítomné seznámil  
s  průběhem 4. výzvy Operačního programu Praha – Adaptabilita (OPPA), na kterou je 
stanovena alokace v celkové výši 350 mil. Kč. V této výzvě bylo přijato celkem  
455 projektových žádostí s celkovou požadovanou podporou 1 722 mil. Kč, takže poptávka 
značně převyšovala možnosti předmětné výzvy. Po ukončení příjmu žádostí bylo zahájeno 
několikastupňové posuzování podle metodiky hodnocení, která je stanovena v platném znění 
Operačního manuálu OPPA, schváleného usnesením Rady HMP č. 2046, ze dne 18. 12. 2007. 
Do 17. 8. 2011 probíhalo formální hodnocení projektových žádostí, které prováděli 
zaměstnanci odboru fondů Evropské unie Magistrátu hl. m. Prahy (FEU MHMP) na základě 
kritérií stanovených Operačním manuálem OPPA a bylo vyřazeno 48 projektů. Následně 
probíhala fáze expertního posouzení, které bylo dokončeno 5. 10. 2011, a které bylo 
zajišťováno prostřednictvím externích hodnotitelů, což jsou odborníci s dlouholetou praxí 
v oboru věcného zaměření dle prioritní osy programu, kteří byli vyškoleni v metodice 
hodnocení projektů a zavázali se přistupovat k hodnocení žádostí nestranně  
a nezaujatě. Každá žádost byla hodnocena dvěmi nezávislými hodnotiteli, kteří byli náhodně 
vybráni z databáze vyškolených hodnotitelů vedené odborem FEU MHMP. Pokud se výroky 
hodnotitelů významně lišily (o více než 25 bodů), bylo provedeno hodnocení třetím 
hodnotitelem. Expertním posouzením bylo vyloučeno celkem 16 projektů. Následně  
se žádostmi zabývala výběrová komise, která projednala nejlépe bodově hodnocené projekty. 
Výběrová komise doporučila Radě a Zastupitelstvu HMP k financování v prioritní  
ose č. 1 „Podpora rozvoje znalostí ekonomiky“ celkem 52 projektů v maximální výši 
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požadované podpory 132,3 mil. Kč, v prioritní ose č. 2 „Podpora vstupu na trh práce“ celkem 
23 projektů v maximální výši požadované podpory 115,1 mil. Kč a v prioritní ose č. 3 
„Modernizace počátečního vzdělávání“ celkem 40 projektů, v maximální výši požadované 
podpory 111,2 mil. Kč. 
 
Poté ředitelka odboru FEU MHMP Mgr. Patricia Tiso Ferulíková přítomné seznámila 
s předloženými materiály a stručně vysvětlila obsah každé složky. K předloženým žádostem 
příslušné prioritní osy byly uvedeny základní informace. V příloze č. 1 jsou uvedeny projekty 
doporučené výběrovou komisí k financování, přičemž projekty byly seřazeny podle 
registračních čísel a ne podle počtu získaných bodů. U každého projektu byla uvedena rovněž 
maximální výše podpory. V příloze č. 2 jsou uvedeny projekty zařazené do zásobníku 
projektů. Pokud nebude podepsána smlouva projektu uvedeného v příloze č. 1, tak by nedošlo 
k realizaci takového projektu a místo něj by byl realizován projekt uvedený v zásobníku 
projektů. V příloze č. 3 jsou uvedeny seznamy projektů projednávaných výběrovou komisí, 
v příloze č. 4 shrnutí procesu výběru projektů projednávaných výběrovou komisí, v příloze  
č. 5 projekty nevhodné k financování podle výběrové komise, v příloze č. 6 projekty s nízkým 
počtem bodů po expertním posouzení neprojednávané výběrovou komisí, v příloze č. 7  
projekty vyřazené při expertním posouzení a v příloze č. 8 byly uvedeny projekty vyřazené  
při formálním posouzení.  
 
Předsedkyně výboru Ing. Gabriela Kloudová, MBA. otevřela diskusi k prioritní ose č. 1. Člen 
Rady HMP Petr Dolínek zmínil, že pokud by případně nebyl realizován projekt doporučený 
výběrovou komisí k financování, tak by jej nahradil projekt zařazený do zásobníku projektů. 
RNDr. Tomáš Hudeček, Ph.D. navrhl rozdělit usnesení na 2 části, neboť materiály si 
prostudoval, ale projekty vybrala a hodnotila komise a nikoliv výbor. Radní Dolínek dodal,  
že postup probíhal z hlediska odborného, nikoliv politického, a proto nebyl výbor 
hodnotitelem projektů. Ředitelka FEU MHMP Mgr. Tiso Ferulíková uvedla, že výbor 
postupuje v souladu s Operačním manuálem OPPA. Případné změny postupu by byly možné, 
ale platily by až pro další období, neboť postup nelze měnit v průběhu projednávání projektů 
této výzvy OPPA. Pokud by však kterýkoliv člen výboru chtěl případně vznést závažné 
skutečnosti, tak by se tímto pozastavil celý proces projednávání uvedených projektů.   
 
Po další diskusi proběhlo hlasování, a to ke každé projednávané prioritní ose zvlášť.  
 
USNESENÍ   (příloha zápisu č. 1) 

 
Výbor pro veřejnou správu, evropské fondy a protikorupční opatření Zastupitelstva hlavního 
města Prahy 

 
1. B e r e   n a   v ě d o m í   
 
informaci o průběhu výběru projektů prioritní osy 1 – Podpora rozvoje znalostní ekonomiky 
v rámci 4. výzvy OPPA. 
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Počet členů výboru: 9 
Přítomno: 8 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
2. D o p o r u č u j e  
 
Radě hl. m. Prahy odsouhlasit a Zastupitelstvu hl. m. Prahy schválit podporu pro žádosti 
navržené výběrovou komisí. 
 
Počet členů výboru: 9 
Přítomno: 8 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdrželi se: 2 (Hudeček, Vorlíčková) 
 
Výsledek hlasování: Přijato 
 

----------------------------------------------------------------------------- 
 

USNESENÍ  (příloha zápisu č. 2) 
 

Výbor pro veřejnou správu, evropské fondy a protikorupční opatření Zastupitelstva hlavního 
města Prahy 

 
1. B e r e   n a   v ě d o m í   
 
informaci o průběhu výběru projektů prioritní osy 2 – Podpora vstupu na trh práce v rámci  
4. výzvy OPPA. 
 
Počet členů výboru: 9 
Přítomno: 8 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
2. D o p o r u č u j e 
  
Radě hl. m. Prahy odsouhlasit a Zastupitelstvu hl. m. Prahy schválit podporu pro žádosti 
navržené výběrovou komisí. 
 
Počet členů výboru: 9 
Přítomno: 8 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdrželi se: 2 (Hudeček, Vorlíčková) 
 
Výsledek hlasování: Přijato  
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USNESENÍ  (příloha zápisu č. 3) 
 
Výbor pro veřejnou správu, evropské fondy a protikorupční opatření Zastupitelstva hlavního 
města Prahy 
 
1. B e r e   n a   v ě d o m í 
   
informaci o průběhu výběru projektů prioritní osy 3 – Modernizace počátečního vzdělávání 
v rámci 4. výzvy OPPA. 
 
Počet členů výboru: 9 
Přítomno: 8 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
2. D o p o r u č u j e  
 
Radě hl. m. Prahy odsouhlasit a Zastupitelstvu hl. m. Prahy schválit podporu pro žádosti 
navržené výběrovou komisí. 
 
Počet členů výboru: 9 
Přítomno: 8 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdrželi se: 2 (Hudeček, Vorlíčková) 
 
Výsledek hlasování: Přijato 
 
 
 
Bod 2. 
Aktuální informace k oblasti politiky soudržnosti v období 2014 –2020 
 
Radní Petr Dolínek a ředitelka FEU MHMP Mgr. Patricia Tiso Ferulíková přítomné seznámili 
s tím, že Evropská komise dne 6. 10. 2011 zveřejnila balíček nových nařízení, která budou  
po jejich projednání a schválení tvořit rámec politiky soudržnosti pro období 2014 – 2020. 
Začíná fáze vyjednávání obsahu jednotlivých nařízení, které bude za ČR koordinovat 
Ministerstvo pro místní rozvoj, a které bude trvat nejméně do konce příštího roku.  
Do připomínkování se bude rovněž aktivně zapojovat hl. m. Praha. Z návrhu obecného 
nařízení vztahujícího se na všechny strukturální nástroje EU pro rozvinutější regiony vyplývá, 
že míra spolufinancování je stanovena na 50 %. Tímto by došlo k rozložení finanční zátěže 
mezi město a příjemce, protože v současném programovém období je pro region Praha 
spolufinancování ze strany EU ve výši 85 %. Z návrhu nařízení o Evropském fondu  
pro regionální rozvoj vyplývá, že ve vyspělejších regionech by nebylo možné podporovat 
z Evropského fondu regionálního rozvoje investice do infrastruktury poskytující základní 
služby občanům v oblastech dopravy, životního prostředí, informačních a komunikačních 
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technologií. V  nařízení o Evropském sociálním fondu se navrhuje stanovení minimálního 
podílu Evropského sociálního fondu na celkové alokaci strukturálních fondů, kterou obdrží 
rozvinutý region na 52 %. Nařízení o Fondu soudržnosti by bylo nadále určeno na rozvoj 
klíčové dopravní infrastruktury a ochranu životního prostředí, včetně projektů v energetické 
oblasti. Mezi navržené investiční priority patří posun směrem k nízkouhlíkové ekonomice, 
adaptace na klimatické změny, prevence a řízení rizik, ochrana životního prostředí a efektivní 
využívání zdrojů, a dále udržitelná doprava a odstranění překážek v klíčových síťových 
infrastrukturách. Hl. m. Praha se například v rámci projektu soudržnosti snaží prosadit  
do programu dopravy případné financování metra, tramvajové dopravy a významných 
pozemních komunikací. Zveřejněné návrhy nařízení mají věcné, strategické i finanční dopady 
na hl. m. Prahu. V současné době návrhy nařízení značně omezují možné oblasti, do kterých 
by mohly být alokovány finanční prostředky v příštím programovém období 2014 – 2020. 
Proto je důležité, aby se hlavní město aktivně účastnilo probíhajících jednání k tématům 
budoucí politiky soudržnosti a snažilo se prosadit v úzké spolupráci s Ministerstvem  
pro místní rozvoj své připomínky a návrhy změn zveřejněných nařízení, díky nimž by byly 
podmínky pro čerpání prostředků pro hlavní město výhodnější. V současné době proto  
hl. m. Praha selektuje priority, připravuje analýzy s cílem identifikovat problémy a připravit 
podkladové materiály pro strategický výhled. 
 
 
Bod 3. 
Projednání zprávy o činnosti výboru za uplynulé období 
 
Předsedkyně výboru přítomné seznámila se zprávou o činnosti výboru za období leden  
až listopad 2011 a zmínila, že v této zprávě budou zahrnuty i podstatné skutečnosti z tohoto 
jednání výboru tak, aby mohla být zpráva přeložena Zastupitelstvu HMP na jeho prosincovém 
zasedání. Závěrem RNDr. Tomáš Hudeček, Ph.D. podotkl, že tento výbor dle jeho názoru 
pracuje velmi dobře. 
 
USNESENÍ  (příloha zápisu č. 4) 
 
Výbor pro veřejnou správu, evropské fondy a protikorupční opatření Zastupitelstva hlavního 
města Prahy 

 
1. S c h v a l u j e  
 
Zprávu o činnosti Výboru pro veřejnou správu, evropské fondy a protikorupční opatření 
Zastupitelstva HMP za období leden až listopad 2011  
 
2. U k l á d á   
 
předsedkyni Výboru pro veřejnou správu, evropské fondy a protikorupční opatření 
Zastupitelstva HMP informovat Zastupitelstvo HMP o činnosti tohoto výboru.  
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Počet členů výboru: 9 
Přítomno: 8 
Pro: 8 
Proti: 0  
Zdržel se: 0  
 
Výsledek hlasování: Přijato  
 
 
Bod 4. 
Různé 
 
Členům výboru budou materiály k jednání, doposud rozesílané elektronicky, distribuovány 
před jednáním výboru také v tištěné podobě.  
 
Jednání výboru bylo ukončeno v 11:40 hodin. 
 
 
 
  

Ing. Gabriela Kloudová, MBA 
předsedkyně výboru 

   
 
 
 
Radek Lohynský 
ověřovatel zápisu 
  
 
 
zapsal:  Mgr. Bohdan Frajt 
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Příloha č. 1 zápisu z 9. jednání Výboru pro veřejnou správu, evropské fondy a protikorupční 
opatření Zastupitelstva HMP  
 
 
 
 

U S N E S E N Í   č. 1 ze dne 16. 11. 2011 
 

Výbor pro veřejnou správu, evropské fondy a protikorupční opatření Zastupitelstva hlavního 
města Prahy 

 
 
 

1. B e r e   n a   v ě d o m í   
 
informaci o průběhu výběru projektů prioritní osy 1 – Podpora rozvoje znalostní ekonomiky 
v rámci 4. výzvy OPPA. 
 
Počet členů výboru: 9 
Přítomno: 8 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
 
 
2. D o p o r u č u j e  
 
Radě hl. m. Prahy odsouhlasit a Zastupitelstvu hl. m. Prahy schválit podporu pro žádosti 
navržené výběrovou komisí. 
 
 
Počet členů výboru: 9 
Přítomno: 8 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdrželi se: 2 (Hudeček, Vorlíčková) 
 
 
Výsledek hlasování: Přijato 
 
 
 
 
 

Ing. Gabriela Kloudová, MBA 
předsedkyně výboru 

 
 



 

 9 

 
 
Příloha č. 2 zápisu z 9. jednání Výboru pro veřejnou správu, evropské fondy a protikorupční 
opatření Zastupitelstva HMP  
 
 
 
 

U S N E S E N Í   č. 2 ze dne 16. 11. 2011 
 

Výbor pro veřejnou správu, evropské fondy a protikorupční opatření Zastupitelstva hlavního 
města Prahy 

 
 
 

1. B e r e   n a   v ě d o m í   
 
informaci o průběhu výběru projektů prioritní osy 2 – Podpora vstupu na trh práce v rámci 4. 
výzvy OPPA. 
 
Počet členů výboru: 9 
Přítomno: 8 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
 
 
2. D o p o r u č u j e  
 
Radě hl. m. Prahy odsouhlasit a Zastupitelstvu hl. m. Prahy schválit podporu pro žádosti 
navržené výběrovou komisí. 
 
 
Počet členů výboru: 9 
Přítomno: 8 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdrželi se: 2 (Hudeček, Vorlíčková) 
 
 
Výsledek hlasování: Přijato 
 
 
 
 

Ing. Gabriela Kloudová, MBA 
předsedkyně výboru 
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Příloha č. 3 zápisu z 9. jednání Výboru pro veřejnou správu, evropské fondy a protikorupční 
opatření Zastupitelstva HMP  
 
 
 
 

U S N E S E N Í   č. 3 ze dne 16. 11. 2011 
 

Výbor pro veřejnou správu, evropské fondy a protikorupční opatření Zastupitelstva hlavního 
města Prahy 

 
 
 

1. B e r e   n a   v ě d o m í   
 
informaci o průběhu výběru projektů prioritní osy 3 – Modernizace počátečního vzdělávání 
v rámci 4. výzvy OPPA. 
 
Počet členů výboru: 9 
Přítomno: 8 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
 
 
2. D o p o r u č u j e  
 
Radě hl. m. Prahy odsouhlasit a Zastupitelstvu hl. m. Prahy schválit podporu pro žádosti 
navržené výběrovou komisí. 
 
 
Počet členů výboru: 9 
Přítomno: 8 
Pro: 6 
Proti: 0 
Zdrželi se: 2 (Hudeček, Vorlíčková) 
 
 
Výsledek hlasování: Přijato 
 
 
 
 
 

Ing. Gabriela Kloudová, MBA 
předsedkyně výboru 
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Příloha č. 4 zápisu z 9. jednání Výboru pro veřejnou správu, evropské fondy a protikorupční 
opatření Zastupitelstva HMP  
 
 
 
 

U S N E S E N Í   č. 4 ze dne 16. 11. 2011 
 

Výbor pro veřejnou správu, evropské fondy a protikorupční opatření Zastupitelstva hlavního 
města Prahy 

 
  
1. S c h v a l u j e  
 
Zprávu o činnosti Výboru pro veřejnou správu, evropské fondy a protikorupční opatření 
Zastupitelstva HMP za období leden až listopad 2011  
 
2. U k l á d á   
 
předsedkyni Výboru pro veřejnou správu, evropské fondy a protikorupční opatření 
Zastupitelstva HMP informovat Zastupitelstvo HMP o činnosti tohoto výboru.  
 
 
 
Počet členů výboru: 9 
Přítomno: 8 
Pro: 8 
Proti: 0  
Zdržel se: 0  
Výsledek hlasování: Přijato  
 
 
 
 

Ing. Gabriela Kloudová, MBA 
předsedkyně výboru 
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